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Rafat Sobolewski

Pzewodniczqcy

Rady Miasta Woclawek

Szanowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

Szanowny Panie Prezydencie,

Nawiqzujqc do pozqdku obrad najbli2szej XXXV sesji Rady lViasta oraz zapylan radnych Rady

lViasta Woclawek zwracam sig proSbqo udzielenie informacli na temat :

- Stanu zatrudnienia w spolkach w rozbiciu na umowy na czas nieokre5lony oraz na inne formy

zalrudnienia,

- llo6ci zatrudnionych izwolnionych os6b od 17 stycznia 2017 roku do korica wzeSnia 2017 roku,

- Sredniej placy z rozbiciem na pracownikdw szeregowych i kadre wyzszego szczebla,

- llodci funduszy przeznaczonych na dzialalno6i sp6lki MBM Sp, z o.o. od momentu jej powstania w

marcu 2017 roku do koica wze6nia 2017 roku wraz z liczb4 pracownik6w i ich Srednim wynagrodzeniem,

- Wydanych Srodkow pzez MBM Sp. z o.o. na reklamq.
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Z powaianiem


